
ZAPISNIK
3. sjednice Upravnog vijeca Pu0kog otvorenog udili5ta Pore6, odr2ane 13 l.avnjA ?O?3
godine, s podetkom u 14 sati u uredu ravnateljice

Sjednici su prisutni:
1 . Azeglio Picco, predsjednik
2. lvan Herak,6lan
3. Silvia Milohanic, dlanica
4. Kristina Pilato, 6lanica
5. Alide Prhat, 6lanica
6. Snje2ana Radeti6, ravnateljica
7. Vesna Tripar, zapisnidar

Predsjednik Upravnog vUeca gosp. Azeglio Picco otvorio je sjednicu, pozdravio prisutne,
utvrdio kvorum i predlo2io sljedeii

Dnevni red

1. Verifikacija Zapisnika sjednice Upravnog v[e6a odrZane 20.2.2023.
2. Zahtjev za stjecanje prava vlasni5tva na nekretnini Memorijalna ku6a Joakima

Rakovca (k.d. zgr. 16213,k.o. Baderna)
3. Zahtjev za dodjelu nekretnine Memorijalna kuda Joakima Rakovca (k.6. zgr.

16213, k.o. Baderna) na upravljanje i koriStenje
4. lnformiranje o tijeku pregovora sa Sindikatom lstre, Kvarnera i Dalmacije
5. Razno

Dnevni red je usvojen jednoglasno

Ad 1.) Predsjednik Upravnog vije6a konstatirao je da je Zapisnik sjednice Upravnog vijeca
odrzane 20.2.2023. godine dostavljen u privitku poziva te moli prisutne da iznesu eventualne
primjedbe ili prijedloge na zapisnik.
Primjedbi ili prijedloga nije bilo, tako da se donosi sljededi

Zapisnik sjednice Upravnog
jednoglasno.

ZakljuEak

vije6a odrZane 20. veljade 2023. godine verificira se

Ad 2.) Ravnateljica je procitala Zahljev za stjecanje prava vlasnistva na nekretnini
Memorijalna ku6a Joakima Rakovca (k.e .zgt. 16213, k.o. Baderna) koji je zaprimila
11.4.2023. od ravnateljice Zavicajnog muzeja Porestine. Navedena nekretnina Rjesenjem
Zavoda za zastitu spomenika kulture od 1 976. ima svojstvo spomenika kulture te je 't 980.
dodijeljena Zavidajnom muzeju PoreStine na upravljanje. Zavilajni muzej Poreitine je od
'1983. do 2008. djelovao u sastavu Pudkog otvorenog udiliSta Pore6, pa je u postupku
osnivanja novih zemljisnih knjiga za k.o. Baderna 2000.- tih, upis prava vlasnistva dobilo
Pudko otvoreno udiliite Porea, u sklopu kojeg je tada djelovao Zavie$ni muzej PoreStine. Od
2008- godine Zavilalni muzej je samoslalna ustanova i pravni sljednik prijaSnjeg muzeja Sto
hi prema ovom Zahtjevu bio temclj za prijenos vlasniStva nekretnine s Pudkog otvorenog
udilista Pored na Zavi6ajni muzej Porestine,
Sukladno na5em Statutu i Proceduri upravljanja nekretninama ravnateljica ne mo2e
samostalno raspolagati imovinom vecom od 40 000,00 kn (5309,00 eura) te moli 6lanove
Vije6a da zajedno donesu Odluku vezano uz Zahllev.
Ravnateljica je takoder istaknula da navedena nekretnina ne slu2i obavl.janju naae djelatnosti
ta da bi o nekretnini kvalitetno i sukladno struci svakako trebao brinuti Zavidajni muzej
Poreitine. elanovi Vijeca miSllenia su da bi se moida nekretnina trcbala vratiti Osnivadu koji
bi dalje raspolagao nekretninom. Konaino, clanovi Vijeia su se sloZili da bi vezano uz ovaj



zahtjev trebalo zatraziti misljenje i pravnu pomoc Osnivada kao i smjernice za daljnje
postupanje sukladno zakonima koji su primjenjivi na navedenu problematiku.
Nakon kra6e rasprave, Vi.ie6e je jednoglasno donijelo

Zaklju6ak

ZaduLuje se ravnateljica Pudkog otvorenog u6ili5ta Pore6 da uputi pisani upit Osnivadu
vezano uz zahtjev Zavi6ajnog muzeja Porestine za prijenos vlasnistva na nekretnini
Memorijalna kuca Joakima Rakovca le da zalrazi smjernice za daljnje postupanje sukladno
zakonima koji su primjenjivi na navedenu problematiku.

Ad 3) Ravnateljica je pro6itala Zahljev za davanje nekretnine Memorijalna kuca Joakima
Rakovca (k.a.zgt. 16213, k.o. Baderna) na upravljanje i koristenie Zavi6ajnom muzeju
Poreitine koji je zaprimila 11.4.2023. od ravnateljice Zavidajnog muzeja Pore5tine. Grad
Pore6-Parenzo osigurao je u financijskom planu Zavidajnog muzeja Porestine za 2023.
godinu i projekctlama za 2024. i 2025. financijska sredstva za sanaciju predmetne nekretnine
te opremanje stalnog postava Memorijalne ku6e narodnog heroja Joakima Rakovca- Oblik
upravljanja i kori5tenja nekretnine definirao bi se Ugovorom izmedu Pudkog otvorenog
uiiliSta Pore6 i Zavidajnog muzeja Poreitine.
Clanovi Vije6a sloZili su se da bi 2eljeli imati pisano mi5ljenje Osniva6a ipravnu pomoc
prilikom daljnjeg postupanja.
Nakon krace rasprave, Vije6e je jednoglasno donijelo

ZakljuEak

Zadu2uje se ravnateljica Pu6kog otvorenog udiliSta Pored da Zurno uputi pisani upit
Osnivadu i zalraai misljenje vezano uz davanje na upravljanje i koriitenje nekretnine
Memorijalna ku6a Joakima Rakovca Zavi6ajnom muzeju Pore5tine.

Ad 4) Ravnateljica je izvijestila 6lanove Vijeia da se pregovori oko potpisivanja koleKivnog
ugovora izmedu SIKD-a i U0ili6ta pribli2avaju kraju. Sukladno obvezi pregovaradkog tima da
informira dlanove Vije6a ravnateljica je izvijestila do kuda se doglo s pregovorima io
eventualnim spornim dijelovima. Tekstualni dio kolektivnog ugovora u koji su uklju6ena prava
radnika uglavnom je usugla5en te je ostao dio u kojem se predlaZu izmjene koeficijenata
zaposlenika Udili5ta. U 3. m| 2023. pregovaradki tim sindikata dostavio je novi prijedlog
koeficijenata u kojem se predlaZe izjedna6avanje koeflcijenata po nazivima radnih mjesta i

ugradnja dodataka za zaposlene u ra6unovodstvu radi obavljanja poslova radunovodstva za
Muzej i KnjiZnicu. Taj prijedlog traZi smanjenje koeficijenta za jedno radno mjesto Sto je
sporno s obzirom da nije do3lo do nikakvih promjena, npr, smanjenje obima poslova, na tom
radnom mjestu. Ravnateljica je takoder iznijela analizu obima poslova pojedinih voditelja, a
takoCler je istaknula da voclenje raaunovodstvenih usluga za druge pravne osobe nije u
interesu U6ilista.
Ravnateljica je naglasila da se sutra sastaju pregovaradki timovi te 6e tarifni prijedlog
koeficijenata biti predmet rasprave. elanovi Vije6a su postavili pitan.ie vezano uz obavljanje
radunovodstvenih poslova za druge pravne osobe izakonsko reguliranje istoga. elanovi
Vije6a sloZili su se da smanjenje koeficijenta (place) moze dovesti do problema ida to
svakako nije dobro rje5enje. Takoder se postavilo pitanje vezano uz ulednadenost svih
koeficijenata po nazivima isti6u6i da se poslovi ipak razlikuju po odgovornostima iobimu Sto
se treba uzeti u obzir kod kreiranja koeficijenata pa je predloZeno da se nazivi radnih mjesta
ne kreiraju jednoobrazno.
Predsjednik Upravnog vijeca, gospodin Azeglio Picco, inzistirao je da sve aktivnosti koje se
poduzimaju isvi prijedlozi moraju biti u skladu sa zakonom ida nisu prihvatljiva rjesenja koja
nisu prov.,erena.
e lanovi Vijeca primili su informaciju na znanje.

Ad 5) Pod todkom razno nije bilo diskusije.



Zapisni6ar

Vesna Tripar .

Predsjednik U pravnog vijeca
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KLASAi OO7-04/23-01/3
U RBROJ: 21 67 -1 4 -O5lO1 -23-2
Pore6, 13.4.2023.

Sjednica 1e zavr6ila u 15:15 sati.
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